
 

 

Verslag Commissievergadering Sociaal 

 
 

 

Datum: 19-6 -2017 

Tijd: 19:30 – 21:30 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden B. Hermans (RO), M. Bultman (RO), N. Alofs (CDA), G. Eijsink (CDA), 

Y. Parren (SV), H. Metsemakers (SV), D. Peet (D66), J. Engelen (LS) , R. 

Beurskens (VVD)  

Vervanging M. Graef vervangt P. Houben (SV) en H. Glessner (PL) vervangt de 

heer van der Stappen op ad hoc basis 

Portefeuillehouders S. Backus en R. Verheul  

Overige 

aanwezigheid 

raads- en 

commissieleden op 

publieke tribune 

H. Sleven, R. Teluij, L. Linssen, L. Schouten, A. Kierkels , Jordi 

Custers, R. Martens en B. Grabert 

Ambtelijke 

ondersteuning 

  

E. Janssen, P. Joppen, R. Vonken, M. Simons, I. Breuers, C. Geraads 

en H. Bekkers  

Pers Mw. K. Borghouts 

Insprekers t.a.v. agendapunt 6a: Park Leudal Oost 

 de heer R. Boonen(Park Leudal-Oost) 

 Mw. C. Mennen (Accretos) 

 De heer P. Emonts  (RKSVN) 

t.a.v. agendapunt 8a: brief MR HIN-scholen 

 Mw. P. van Ratingen (clusterdirectrice) 

Publieke tribune 31 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid en de vervanging zoals hierboven aangegeven 

2  Vaststellen agenda  

  Agendapunt 5 presentatie Mens Ontwikkelbedrijf Leudal vervalt. 

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  Het verslag van 15 mei 2017 wordt cf. vastgesteld 

4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Er zijn insprekers tav agendapunten 6a en 8a. (zie boven)  

De teksten van hun inbreng, voor zover toegestuurd, zijn bij het verslag 

gevoegd. Zij spreken in net voorafgaande aan de bespreking van de 

betreffende agendapunten. 
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5 Presentatie en thema's 

De beoogde presentatie over het Mens Ontwikkelbedrijf Leudal komt te 

vervallen en zal in het najaar worden gehouden. 

 6 Raadsvoorstellen  

6.a Raadsvoorstel Leudal-Oost  

 Vanuit de kant van de initiatiefnemers wordt ingesproken door de personen 

hierboven benoemd. De aan de griffie toegestuurde teksten zijn opgenomen 

bij dit verslag.  

Vervolgens spreken de diverse fracties, en stellen daarbij vragen die door de 

portefeuillehouder worden beantwoord. De schriftelijk gestelde vragen met 

antwoorden van de fractie D66 zijn bij de stukken gevoegd. Er is verwarring 

over de juistheid van de gebruikte cijfers en de uitgangspunten hierbij. Wat 

is wel en wat is niet meegerekend. Zowel van zijde van de gemeente, de 

initiatiefnemers alsook de rekenkamer zijn er cijfers gebruikt die nopen tot 

nadere afstemming tussen deze partijen, teneinde tot één gelijkluidend 

gebruik te komen. Daarom wordt afgesproken dat deze partijen een 

gezamenlijk gesprek aan gaan met als doel deze duidelijkheid te scheppen. 

Dit gesprek zal zo spoedig mogelijk plaatsvinden, om de gemeenteraad vóór 

de vergadering van juli in de gelegenheid te stellen de politieke discussie te 

voeren op basis van de juiste cijfers. De commissie wil zo nodig nog in een 

extra vergadering het voorstel met de eenduidige cijfers bespreken  ter 

voorbereiding op de raadsvergadering.  

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

 Er zijn geen vanuit de raad ingekomen stukken voor deze vergadering  

8  Aan de commissie gerichte stukken  

Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

8.a Brief namens de drie medezeggenschapsraden van de basisscholen cluster 

HIN 

 Mw. van Ratingen, clusterdirectrice van de scholen in Hunsel, Ittervoort en 

Neeritter spreekt de commissie toe. (Ook de kern Haler maakt deel uit van 

het gebied waar De kinderen vandaan komen.)  De presentatie die zij 

hiervoor gebruikt is opgenomen bij de stukken. Daarna worden door diverse 

fracties vragen gesteld. Het hele project duurt al enkele jaren, en de nood 

om iets te ondernemen is groot. Nu zijn er in een school soms te weinig 

leerlingen in een bepaalde groep. De voorkeur gaat uit naar vernieuwbouw 

op 1 locatie en 3 locaties nieuwbouw.  

portefeuillehouder meldt dat er een verzoek ligt van het schoolbestuur, 

waarop voor december 2017 een besluit genomen moet worden. De fusie 

van de voetbalverenigingen is niet gekoppeld aan dit project. Er is alleen 

onderzocht of er een verbinding was, om later geen kansen te missen. 

De commissie wenst een voorstel waarin ook keuzes mogelijk zijn. De 

wethouder zegt dat er een voorstel zal komen voor, waarbij de onderzochte 

alternatieven staan benoemd, met de redenen waarom deze zijn afgevallen. 

Dit project zal in het najaar weer terugkomen in de commissie. 
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9  Stand van zaken  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

 Geen meldingen 

9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen 

. 9.c  Openstaande actiepunten  

  De wethouder meldt de voortgang van de planning van de bezoeken.  

9.d  Jongeren  

  Er zijn geen aanvullende zaken te melden 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

Er zijn geen mededelingen 

10.b  Rondvraag  

  De heer Graef informeert naar de gelden die beschikbaat zijn voor 

cultuurdeelname voor (kinderen van mensen met een minimuminkomen. 

Deze zijn niet zoals gedacht bij de Stichting Leergeld ondergebracht, maar 

bij andere Stichtingen op dit gebied. 

De heer Engelen vraag naar de brief van de acht Roggelse verenigingen. Er is 

een plan en de wethouder heeft overleg gehad met de voorzitter van van 

voetbalvereniging. Er komt een reactie van het college op de brief binnen 

twee weken. 

De heer Engelen vraagt naar de stand van zaken bij de Westrom, gelet op de 

recente krantenberichten. De gemeenten Leudal, Echt-Susteren, Roerdalen 

en Maasgouw, gaan een andere vergoedingssysteem aan de orde stellen, 

gebaseerd op inwoneraantal. Dit zou een mindere bijdrage betekenen voor 

deze gemeenten, echter ten koste van de gemeente Roermond. Dit voorstel 

wordt woensdag 21 juni besproken in het Dagelijks Bestuur van de Westrom. 

10.c  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 21:40 uur. De volgende reguliere vergadering van de commissie 

Sociaal is op maandag 11 september 2017. De extra vergadering over de 

cijfers van park Leudal Oost zal zo nodig nog voor de raadsvergadering van  

juli 2017 worden gehouden. 
   

 

 


